
Certificate

Authorized Distributor

Senior Vice President of Siemens Ltd., China

&Financial Head of SI, Siemens Greater China

梁黔闽

西门子（中国）有限公司高级副总裁

兼西门子大中华区智能基础设施集团财务总监

SI China

EP BD-E GM

李琦

智能基础设施集团

电气产品中国事业部-配电业务总经理

上海励辉自动化科技有限公司

SHANGHAI LIHUI AUTOMATION TECHNOLOGY CO., LTD.

经授权为西门子中国智能基础设施集团电气产品事业部之分销商合作伙伴，指定分销产品、授权行业及区域如下：

Has been authorized as an Approved Partner Distributor of Electrical Products BU,

Smart Infrastructure, Siemens China for the following product, industry, and territories:

授权产品：终端配电产品系列

Authorized product: ET

授权行业：工业 OEM
Authorized industry: IOEM

授权区域：上海市

Authorized Sales Territory:Shanghai

Period of Validity from October 1,2021 to September 30,2022 
有效期从 2021年 10月 01日至 2022年 09月 30日。

The authorized contents and validity period of this certificate shall be subjected to the Distribution Agreement signed by 
both parties, and details shall be subjected to the contents published on the identification website.
本授权书所涉及的授权内容及有效期均以双方签订的分销协议为准，详情以证书真伪查询网站公布内容为准。
Please verify the Certificate Identification from the following website: 查询证书真伪请登录
https://www.e2e.siemens.com.cn/Sicert/certificate.aspx
Authorization code授权编码：E2E-SI-DIS-DA-2122-200052661-00803
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